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J E GY Z Ő K Ö NY V 

 

 
 

Készült: 2021. december 6-án a Faluházban. 

 

 

Jelen vannak: Baló Attila elnök 

   Silye Lajos titkár 

   Boncsér Attila vezetőségi tag  

Mertus Gábor vezetőségi tag (előzetes bejelentés alapján igazoltan 

távol) 

   Sós János vezetőségi tag  

   Tóbis Gábor ellenőrző bizottság elnöke 

Móricz István fegyelmi bizottság elnöke (előzetes bejelentés alapján 

igazoltan távol) 

 

 

Napirend:      1., Tájékoztatás a kormorángyérítéssel kapcsolatos intézkedésekről  

   Előadó: Baló Attila  

2., 2022. évi pénzügyi terv megbeszélése 

 Előadó: Baló Attila 

3., 2022. évi hal telepítési terv megbeszélése 

 Előadó: Baló Attila 

4., 2021. évi fogási naplók, vendégjegyek leadása 

 Előadó: Baló Attila 

 2021. évi társadalmi munka és tóőrzés értékelése 

 Előadó: Sós János 

5.,  Egyebek 

 

Baló Attila elnök megnyitja az ülést. Megállapítja, hogy Mertus Gáboron (előzetes bejelentés 

alapján igazoltan távol) kívül minden vezetőségi tag jelen van. A vezetőségi ülés 

határozatképes. Megállapítja, hogy a meghívottak közül Móricz István fegyelmi bizottság 

elnöke (előzetes bejelentés alapján igazoltan távol) 

 (jelenléti ív mellékelve) 

 

Javasolja, hogy a meghívóban kiküldött napirendeket tárgyalja a vezetőségi ülés. A napirendi 

pontokat a vezetőség egyhangú szavazással elfogadta. 

 

  

1., Tájékoztatás a kormorángyérítéssel kapcsolatos intézkedésekről  
Előadó: Baló Attila  

 



Baló Attila ismerteti a Bőcsi Önkormányzatnak írt levelét. Az önkormányzat a 

gyérítéssel kapcsolatos feladatok megszervezését elkezdte. (Az önkormányzatnak írt 

levél a jegyzőkönyv 1-es számú melléklete.) 

A vezetőség a tájékoztatást tudomásul vette. 

 

 

2., 2022. évi pénzügyi terv megbeszélése 
Előadó: Baló Attila 

 

 Baló Attila tájékoztatja a vezetőséget, hogy készített 2022. évre egy pénzügyi tervet, 

melyet ismertet a vezetőséggel. Kéri a vetőség javaslatait. A vezetőség az elkészített 

pénzügyi tervet Sós János és Boncsér Attila vendégjegy árára történő módosító 

javaslatával elfogadta. A módosító javaslat a vendégjegyek egységesen 5000 Ft-ra 

történő emelése volt. Indoklás a halárak jelentős emelkedése és a környező egyesületet 

jegyárai voltak. Baló Attila javaslatára a vezetőség a versenyeken a nevezési díjat 

6000 Ft/csapat (3 fő) határozza meg. A vezetőség a pénzügyi tervet a módosító 

javaslatok figyelembe vételével jóváhagyta. Javasolja az előterjesztését szavazásra a 

2022. évi közgyűlésre. (A vezetőség által jóváhagyott pénzügyi terv a jegyzőkönyv 2-

es számú melléklete.) 

 

3., 2022. évi hal telepítési terv megbeszélése 
Előadó: Baló Attila 

 

Baló Attila tájékoztatja a vezetőséget, hogy készített 2022. évre egy haltelepítési 

tervet, melyet a Bőcsi Önkormányzat levélben kért az egyesülettől. Az elkészített 

tervet vitára bocsájtja. Sós János kéri, hogy a tervezetből maradjon ki az amúr és a 

csuka telepítése. Növeljük a keszegfélék telepítését a tóba. Boncsér Attila csatlakozik 

a javaslathoz. Silye Lajos csak egyik ragadozó halfaj telepítését javasolja. A süllő 

telepítés mellet voksol. A módosítást minden vezetőségi tag támogatja. A vezetőség 

meghatalmazza az elnököt, hogy a Bőcsi Önkormányzat felé a telepítési tervet 

levélben megküldje. 

 

 

 

4., 2021. évi fogási naplók, vendégjegyek leadása 

Előadó: Baló Attila 

2021. évi társadalmi munka és tóőrzés értékelése 

 Előadó: Sós János 

 

Baló Attila tájékoztatja a vezetőséget, hogy a MOHOSZ kapott tájékoztatás alapján  a 

2022. évi fogási naplók átvehetők december hónapban. Az értékesítést 2022. január 1-

én lehet megkezdeni. Javasolja, hogy az ez évre érvényes horgászati szabályzattól 

eltérően a tagoktól ez eredeti 2021. évre érvényes fogási naplót leadását határozzuk 

meg. A fénymásolat leadását nem támogatja. A vita után a vezetőség nem támogatja a 

javaslatot. A 2022. évi közgyűlésen kell ezt ismertetni a tagokkal. A vendégjegyek 

leadásával kapcsolatban a vezetőség egyhangúan támogatja a javaslatot, hogy aki nem 

adja le az elmúlt évi vendégjegyet, az a következő évben nem hívhat vendéget. 2022. 

évben fénymásolt vendégjegy bemutatására nincs lehetőség. Baló Attila közli, hogy a 

vendégjegyeket sorszámozva előre elkészíti, melyet átad a BŐVÍZ Kft részére.  A 

vendégjegy csak eredeti aláírással és körbélyegzővel lesz csak érvényes.  Aláírásra 



jogosult az elnök, akadályoztatása esetén a titkár. A vezetőség a javaslatot 

egyhangúlag támogatja. A részletek végrehajtásával megbízza az elnököt.  

 

Sós János tájékoztatja a vezetőséget, hogy elkészítette a társadalmi munka és a 

tóőrzésben részvevők nyilvántartását. Az érvényben levő horgászati szabályzat 

tartalmazza, hogy aki a 20 óra társadalmi munkát nem teljesíti 1000 Ft/óra fizetési 

kötelezettsége keletkezik. Kéri a vezetőség jóváhagyást a nem teljesítők részre a 

fizetési kötelezettség érvényesítésére. Silye Lajos: sokan vettek részt a tóőrzésben, 

csak nem írták be magukat. A javaslatot ezért nem támogatja.  Sós János: mivel 

mindenki be tud iratkozni, így ezt nem támogatja. Ha a horgász nem vette a 

fáradságot, hogy írásban igazolja jelenlétét, akkor ez olyan mint ha ott sem lett volna. 

A részvétel igazolására bárkinek van módja, mert a láda mellett ott a kulcs. Senki nem 

hivatkozhat arra, hogy nem találta ott az őrt a portán. A nem teljesítők több százezer 

forinttal károsítják meg az egyesületet. A társadalmi munka jelenléti évét végig nézve 

Baló Attila javasolja, hogy ezt az évet még engedjük el. Mivel sok azonos írás van a 

jelenlétíven, így nem lehet korrekt véleményt kialakítani, illetve a horgásztársakat 

szankcióval büntetni. A jövőre nézve javasolja, hogy névsor szerinti jelenléti ív 

készüljön, a tóőrzés folyamatosan ellenőrzésre kerüljön. Javasolja, hogy ennek a 

feladatnak a végrehajtásával bízza meg Sós Jánost a vezetőség. A vezetőség a 

javaslatot támogatja, megbízza Sós Jánost a végrehajtással. Baló Attila javasolja, hogy 

az elmúlt évi nyilvántartást a 2022. évi közgyűlésen Sós János ismertesse, név szerint, 

hogy ki nem teljesítette a kötelezettségét. A vezetőség a névszerinti ismertetést nem 

támogatja, de megbízza Sós Jánost a beszámoló elkészítésével. 

 

5., Egyebek 

 

Sós János javasolja a 2022. évi közgyűlés időpontjának meghatározását. 

 

Közös döntés alapján vezetőség a 2022. január 21-ére tervezi a közgyűlés 

összehívását. 

 

 

Több felvetés nem érkezett. Baló Attila elnök az ülést bezárja. 

 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

…………………………………………. 

  

  

 


